

PC	Naam PC	% Index	Op welke lonen?	Aanpassing	Retro-actief	Versie
102.060	Bedrijf der grint- en zandgroeven welke in openlucht geëxploiteerd worden in de provincies Antw, W-VI, O-VI, Limburg en VI-Brabant			Niet voor de witzandgroeven: toekenning ecocheques 250 EUR voor de referentieperiode 1 juli tot en met 30 juni.		2
109.000	Kleding en confectie			aanvullend vakantiegeld : betaling naar aanleiding van nemen van hoofdvakantie. Uiterlijk samen met de 1e loonuitkering na 15 augustus		1
109.000	Kleding en confectie			Enkel voor de Franse en Duitstalige Gemeenschap: maandvergoedingen van de industriële leerlingen +2%		2
111.010	Industriële en ambachtelijke metaalbewerking	2,8100%	A	Ook voor het maandloon dat in aanmerking wordt genomen voor de betaling van de eindeloopbaantoeslag		1
111.020	Ambachtelijke metaalbewerking	2,8100%	A			1
112.000	Garagebedrijf			Fietsvergoeding: 0,32 EUR/km (ipv 0,27 EUR)		1
116.000	Scheikundige nijverheid (nationaal)			Bijdrage parkingkosten maandabonnement NMBS-parkings: verhoging tot 30 EUR per maand (in plaats van 25 EUR)		1
120.000	Textielnijverheid en het breiwerk	2,0000%	A			1
120.000	Textielnijverheid en het breiwerk			Fietsvergoeding: 0,30 EUR/km (ipv 0,27 EUR)		1
121.000	Schoonmaak	2,0700%	A	Ook voor de stuk- en forfaitaire lonen, evenals alle premies en vergoedingen (niet voor ARAB-vergoeding) en categorie 8: dagvergoeding van dienstreizen		2
124.000	Bouw	1,09668%	M+	Ook indexatie van loontoeslag petrochemie en van de overnachtings- en maaltijdvergoeding Ook index minimumuurloon voor studenten.		2
124.000	Bouw			Maaltijdcheques : ondernemingen die maaltijdcheques hebben ingevoerd of verhoogd op 1 april 2026 met een WG-bijdrage van €1,50: + €0,50 WG-bijdrage.		2
125.020	Zagerijen en aanverwante nijverheden	1,0900%	M+	Ook index ARAB		1
125.020	Zagerijen en aanverwante nijverheden			Ecocheques 250 EUR		1
126.000	Stoffering en houtbewerking	1,1000%	M+	Ook voor toeslag SWT		1
130.000	Dagbladbedrijf	2,4100%	M+	Indexering: nieuw mechanisme van indexering. Vast moment op 1/1 en 1/7. Eerste toepassing op 1/7/2026: éénmalige overgangsmaatregel.		1
130.010	Andere drukkerijen	2,0600%	M+			2

132.000	Technische land- en tuinbouwwerken (arbeiders)	1,0500%	A	Ook voor maaltijd-, verblijfs- en scheidingsvergoeding		1
132.200	Technische land- en tuinbouwwerken (bedienden)	1,0500%	A	Ook voor maaltijd-, verblijfs- en scheidingsvergoeding en jaarlijkse premie		1
136.000	Papier- en kartonbewerking	2,0500%	A			1
136.000	Papier- en kartonbewerking			Maaltijdcheques: - werkgeversbijdrage + €1 wat de sectorale minimumwaarde op €4,09 brengt. Deeltijders: volledige dag €4,09, halve dag (4u of minder) €2,59. - onderneming die geen ondernemingsakkoord sluit of onderneming die niet onderhandelt en maaltijdcheques toekent met hogere nominale waarde dan 2,09 euro op 31/12/2025: verhoging werkgeversbijdrage met 0,50 euro. Maaltijdvergoeding voor overuren: + € 1 per 7,40 overuren		1
140.000	Vervoer en logistiek: restsector	2,0000%	Mna			1
140.010	Autobussen			<u>Enkel speciale autobussen:</u> Aanpassing ARAB		1
140.020	Taxi's	2,0000%	M	Niet voor garagepersoneel		1
140.020	Taxi's	2,0000%	A	Garagepersoneel		1
140.020	Taxi's			Ecocheques		1

140.030	Vervoer van goederen en goederenbehandeling voor rekening van derden			De sector voert vanaf 1 juli 2026 maaltijdcheques of maaltijdvergoedingen in van 2 EUR werkgeversbijdrage per gewerkte dag. Werkgevers die al maaltijdcheques of maaltijdvergoedingen toekennen moeten hun bijdragen met 2 EUR verhogen. Ter herinnering: voor het recht op de toekenning van de maaltijdvergoeding is een minimale prestatie van 4 uur per dag vereist. Uitgesloten van het toepassingsgebied: - studenten aangegeven met werknemerscode 840 - werknemers met minder dan 6 maanden anciënniteit. =>De 6 maanden anciënniteit moet ononderbroken zijn en =>de anciënniteit voor uitzendarbeid in dezelfde onderneming wordt gelijkgesteld met periodes van rechtstreekse tewerkstelling. Het invoeren van de alternatieve telling voor de maaltijdcheques is mogelijk. Werkgevers die in de periode van 1 januari 2025 tot en met 30 juni 2026 reeds maaltijdcheques en/of maaltijdvergoedingen hebben ingevoerd of verhoogd dienden geen extra verhoging te doen, tenzij hun verhoging minder dan 2 EUR was. In dat geval moeten ze het nog verhogen tot die 2 EUR.		1
142.010	Terugwinning van metalen			Jaarlijkse premie 188,67 EUR, tenzij een gelijkwaardig voordeel is overeengekomen vóór 15/09/2019		1
143.000	Zeevisserij			Enkel voor werknemers uit <u>pakhuizen</u> : ecocheques van 250 EUR		1
144.000	Landbouw			<u>Alle subcategorieën:</u> Premie €74,15 (€ 5,00 voor seizoensmedewerkers na 25 dagen) of gelijkwaardig voordeel op ondernemingsvlak. Mits cao, neergelegd uiterlijk op 1 mei van het lopende jaar.		1
145.000	Tuinbouw			<u>Alle subcategorieën:</u> Premie (enkel vaste werknemers): €74,15 of gelijkwaardig voordeel op ondernemingsvlak, mits cao, neergelegd uiterlijk op 1 mei van het lopende jaar (bij verhoging maaltijdcheques: € 0,5/dag). Niet van toepassing op occasionele werknemers		1
146.000	Bosbouwbedrijf	1,1000%	A	Ook index kledijvergoeding		1
149.020	Koetswerk			Fietsvergoeding: 0,32 EUR/km (ipv 0,27 EUR).		1
149.040	Metaalhandel			Fietsvergoeding: 0,32 EUR/km (ipv 0,27 EUR).		1
152.010	Inrichtingen van het vrij onderwijs, gesubsidieerd door de Vlaamse Gemeenschap (arbeiders)	2,0000%	A			2
200.308	Ex-PC 308 voor de maatschappijen voor hypothecaire leningen, sparen en kapitalisatie	0,5200%	M			1

202.000	Kleinhandel in voedingswaren	1,0000%	A	Ook voor de jaarlijkse premies en de gemiddelde maandomzet (filiaalhouder)		1
209.000	Bedienden der metaalfabriekennijverheid	2,8100%	A	<u>Alle subcategorieën</u> Ook voor plafond tussenkomst in de privé-vervoerskosten		1
214.000	Bedienden van de textielnijverheid en het breiwerk	2,0000%	A	Enkel voor de gebaremiseerde en baremiseerbare bedienden		1
214.000	Bedienden van de textielnijverheid en het breiwerk			Fietsvergoeding: 0,30 EUR/km (ipv 0,27 EUR).		1
220.000	Bedienden uit de voedingsnijverheid			Werkgevers die buiten het toepassingsgebied van het sectoraal pensioenstelsel vallen en werkgevers die geen ander voordeel toekennen: premie van 4,18% van het maandloon van juli (modaliteiten zie EJP)		1
222.000	Bedienden van de papier- en kartonbewerking	2,0500%	A			1
222.000	Bedienden van de papier- en kartonbewerking			Maaltijdcheques: - werkgeversbijdrage + €1 wat de sectorale minimumwaarde op €4,09 brengt. Deeltijders: volledige dag €4,09, halve dag (4u of minder) €2,59. - onderneming die geen ondernemingsakkoord sluit of onderneming die niet onderhandelt en maaltijdcheques toekent met hogere nominale waarde dan 2,09 euro op 31/12/2025: verhoging werkgeversbijdrage met 0,50 euro. Maaltijdvergoeding voor overuren: + € 1 per 7,40 overuren		1
223.000	Betaalde sportbeoefenaars			Minimumbedrag 26.030,80 EUR Indexatie van het gewaarborgd gemiddeld minimummaandinkomen		1
225.010	Inrichtingen van het vrij onderwijs, gesubsidieerd door de Vlaamse gemeenschap (bedienden)	2,0000%	M			2
227.000	Audiovisuele sector			Ecocheques: bedrag afhankelijk van aantal werknemers in dienst op 30/6 x 100 EUR/het aantal FTE		1
302.000	Horeca	2,0000%	M	Enkel de forfaitaire bedragen voor gelegenhedswerknemers (met ingang van de eerste dag van het volgende kwartaal)		1
302.000	Horeca			Flexiloon: invoering van een maximumuurloon.		2
303.010	Filmproductie			Vervoerkosten: tussenkomst werkgever voor verplaatsingen woon-werkverkeer met openbaar vervoer (alle vervoermiddelen), ongeacht het aantal kilometers: 80% van de werkelijke kosten. Aanbeveling derdebetalersregeling indien mogelijk.		2

303.010	Filmproductie			Maaltijdcheques:- - onderneming die al maaltijdcheques toekent voor 30 juni 2026: + €1,00 werkgeversbijdrage. De verhoging geldt voor alle werknemers die onder de regeling op ondernemingsniveau vallen. - onderneming die nog geen maaltijdcheques toekent op 30 juni 2026: invoering maaltijdcheques met een nominale waarde van €2,09, waarvan €1,00 werkgeversbijdrage. Niet van toepassing op flexi's en studenten.		2
304.000	Vermakelijkheidsbedrijf			Alle subcategorieën: Indexering studenten		2
310.000	Banken	0,5200%	M			1
310.000	Banken	2,0000%	A	Maandelijks bedrag voor studenten		1
310.000	Banken			Ecocheques: ° Werknemers die geen koopkrachtverhoging genoten hebben op 01/07/2012 (15 euro op baremieke minimumlonen): recurrent bedrag ter waarde van € 200 ° Werknemers die een verhoging kregen van minder dan € 15 op 01/07/2012: waarde volgens sectorale berekeningsregel		1
311.000	Grote kleinhandelszaken	2,0000%	A	Ook voor de jaarlijkse premies		1
313.000	Apotheken en tarificatiediensten			Recurrente jaarlijkse brutopremies op 01/07 behalve evenwaardig voordeel via bedrijfsakkoord voor 01/07 van elk jaar: (€ 250,00/2) = €125,00 en (€ 352,00/2) = €176,00 en (€ 210,00/2) = €105,00 (geïndexeerd)		1
319.000	Opvoedings- en huisvestingsinrichtingen: restsector	2,0000%	M	Enkel voor het Rode Kruis		2
320.000	Begrafenisondernemingen	2,0600%	A	Incl. index wachtvergoeding, economische werkloosheid arbeiders; minimum flexi en gelegenheidsarbeiders		1
320.000	Begrafenisondernemingen			Maaltijdcheques: - voor ondernemingen die nog geen maaltijdcheques geven: invoering maaltijdcheque met een nominale waarde van €3,09, waarvan €2 werkgeversbijdrage. - voor ondernemingen die al maaltijdcheques geven: +€0,75 werkgeversbijdrage. Ondernemingen die voor 3 maart 2026 al een verhoging van de maaltijdcheque hebben gegeven, mogen deze verhoging verrekenen.		1
327.010	Vlaamse beschutte en sociale werkplaatsen	2,0000%	A	Doelgroepwerknemers en omkaderingspersoneel		1
330.012	Bejaardenzorg	2,0000%	A			1
330.013	Thuisverpleging	2,0000%	A			1

330.040	Residuaire gezondheidsinrichtingen- en diensten	2,0000%	A			1
331.010	Kinderopvang	2,0000%	Mna	Enkel kinderopvang trap 0 (T0)		1
331.010	Kinderopvang	2,0000%	A	Enkel kinderopvang trap 1 (T1) Ook voor sectorale GMMI		1
335.000	Sociale organisaties	2,0000%	€	Aanpassing GGMMI van 2.189,81 EUR naar 2.233,61 EUR		2
337.000	Non-profit	2,0000%	Mna			1

Versie 2: 23/7/2026

A = alle lonen
M = enkel de minimumlonen
M+ = de minimumlonen worden aangepast en de effectieve lonen stijgen met hetzelfde bedrag als de barema's.
E = enkel de effectieve lonen
Mna = enkel het nationaal GMMI (cao 43) of het flexiloon wordt aangepast. De sectorale minimumlonen (barema's) verhogen niet.